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Geachte leden,

Uw kenmerk

Graag informeren wij u over ons besluit om het ontwerp van de A.C. de 
Graafweg zo aan te passen dat wij in de kern van Opmeer 10% meer 
bomen kunnen terugplanten dan wij helaas voor een veilige 
herinrichting van de weg moeten kappen. Wij hebben er vertrouwen in 
dat daarmee het groene karakter van de weg op het deel tussen de 
kruisingen met de Floris van Noordwijklaan en de Rade op termijn zal 
herstellen. Omdat een snelheidsverlaging geen invloed heeft op het 
aantal te kappen bomen, maar wel op een ongewenste verplaatsing van 
verkeer naar het onderliggend wegennet, blijft de maximumsnelheid 80 
km/uur. De provincie biedt aan om te investeren in een optimalisatie 
van de geluidswal, in overleg met de gemeente en haar bewoners.

Bestuurlijk Overleg
Op 1 september 2021 heeft een bestuurlijk overleg plaatsgevonden 
tussen de provincie Noord-Holland en de gemeente Opmeer. Besproken 
is de bomenkap in de gemeente Opmeer en het terugbrengen van extra 
groen door het planten van bomen tussen het fietspad en de weg na 
wijziging in het ontwerp. Afgesproken is dat 1 1 0% van de te kappen 
bomen worden terug geplant. Verder is gesproken over de snelheid in 
Opmeer, de veiligheid van de weg en op verzoek van de gemeente 
Opmeer het optimaliseren van de bestaande geluidswal. Hieronder volgt 
een opsomming van wat is besproken.

De A.C. de Graafweg (N241) is een 1 2 kilometer lange weg met veel 
verkeer en een flink aantal in- en uitritten. De weg staat bekend als 
gevaarlijk, omdat hij smal is en niet meer voldoet aan de huidige 
veiligheidseisen. De provincie gaat de weg herinrichten om de 
verkeersveiligheid te verbeteren en de doorstroming te garanderen. 
Tegelijkertijd met de werkzaamheden aan de weg wordt de 
drinkwatertransportleiding van PWN naast de weg verlegd.

Bomenkap:
Wij doen er alles aan om bomenkap te voorkomen. Voor iedere gekapte 
boom wordt altijd een boom terug geplant, bij voorkeur op dezelfde 
plek. In de kern van Opmeer leek dat niet mogelijk. Alle betrokken 
partijen (Boskalis, PWN, Van Baarsen en alle overige nutsbedrijven en 
kabels-en leidingeigenaren) kunnen niet de garantie geven dat er
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4: DWP 80 KM PER UUR (FIETSPAD NAAR BUITEN)
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Geluidswal

De geluidswal in Opmeer is eigendom van de gemeente Opmeer. Met de 
gemeente Opmeer is afgesproken dat de provincie investeert in een 

bomen behouden kunnen worden vanwege de wirwar aan kabels en 
leidingen in de ondergrond en/of hoogteverschillen in de bestaande 
constructie. Daarnaast moet de veiligheid tijdens de werkzaamheden 
voor zowel de werknemers als de gebruikers van de weg gegarandeerd 
blijven. Het bouwteam van de A.C. de Graafweg ontkomt er daarom niet 
aan alle bomen te kappen.

Waarom 60 of 80:
Op verzoek van de gemeente Opmeer heeft GS toegezegd nader 
onderzoek te doen of er bomen bespaard konden worden indien een 
snelheidsverlaging zou worden doorgevoerd. Minder bomen kappen 
bleek helaas niet mogelijk. Na afronding van het Voorlopig Ontwerp 
door het Bouwteam in juni is onderzoek gedaan naar mogelijke 
varianten bij 60 en 80 km/h. Hierbij is gekeken naar het terugplanten 
van zoveel mogelijk bomen binnen de PIP-grenzen (langs de weg). Door 
enkele uitgangspunten uit het voortraject ten aanzien van kabels en 
leidingen te laten vervallen, is een variant (zie tekening) bedacht waarbij 
het fietspad verder van de weg wordt verschoven en er ruimte ontstaat 
om tussen de weg en het fietspad een extra rij bomen te planten buiten 
de obstakelvrije zone. Hierdoor kunnen er 1 0% meer bomen worden 
geplant binnen de PIP-grenzen dan er worden gekapt. Het groene 
karakter wordt daarmee op termijn hersteld. Deze weg heeft een 
belangrijke regionale functie. Een snelheidsverlaging veroorzaakt een 
verplaatsing van verkeer, waarbij sluipverkeer ontstaat. Dat vinden wij 
niet wenselijk. Verder draagt een consistent wegbeeld bij aan de 
verkeersveiligheid. Na een zorgvuldige overweging hebben wij daarom 
besloten dat de maximumsnelheid op de N241 door Opmeer 80 
km/uur blijft.

Door een wijziging in het ontwerp is het gelukkig wel mogelijk om op 
dit deel van de A.C. de Graafweg bomen terug te planten, zelfs 10% 
meer dan er gekapt worden. Het groene karakter van de weg komt dus 
op termijn wel terug.
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Wij hopen u hierbij voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Gedeputeerde Staten van Noord-Holland,

/

voorzitterprbvinciesecretaris

R.M. Bergkamp A.Th.H. van Dijk

optimalisatie van de geluidswal. Waar die aanpak uit bestaat zal in 
overleg met de gemeente en haar bewoners worden vastgesteld. Op 
deze wijze kan een gezamenlijke aanpak worden nagestreefd om de 
geluidsoverlast in Opmeer te beperken.

Het projectteam licht het GS-besluit op 22 september toe aan de 
gemeenteraad van Opmeer tijdens een raadsinformatieavond. Daarbij 
zijn ook de dorpsraad en de lokale pers uitgenodigd. Inwoners en 
klankbordgroepleden worden via de reguliere kanalen van het project 
geïnformeerd (e-mail, Facebook, A.C.deGraaf-app, digitale nieuwsbrief, 
projectwebsite, media).


